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Enkel fråga – Hemtagning av placerade 
unga
Under 2019 beslutades det i Sektor välfärd att starta en 
process med att flytta hem barn och unga som tidigare 
bedömts ha behov att vara placerade utanför hemmet 
utifrån olika anledningar.

Denna process har nu pågått under en längre period och 
senast vecka 19 skedde en hemtagning av fyra unga 
individer. Sektor välfärd är redan under stor 
arbetsbelastning och får nu ytterligare merarbete när dessa 
individer flyttas hem.

Med anledning av ovanstående frågar jag socialnämndens 
ordförande Lars Öberg (S):

Hinner en redan hårt belastad personal med att ge vård på 
hemmaplan för de unga som flyttas hem och hinner de 
göra en ordentlig uppföljning hos dessa individer?
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